
Zápisnica  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Hubice,  

konaného dňa 29.01.2019 o 17:00 v zasadačke OcÚ Hubice 

___________________________________________________________________________ 

 

Program 

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Návrh na schválenie rozpočtu na rok 2019 

4. Vymenovanie zástupcu starostu 

5. Určenie komisii – Finančná, stavebná 

- Verejný poriadok, životné prostredie, školstvo, kultúra a šport 

6. Určenie odmien: - zástupcu starostu 

- poslancov 

- zapisovateľa 

7. Odmena starostke za používanie: - vlastného mobilného telefónu 

- vlastného osobného auta 

8. Rozvrhnutie plánu akcii 

9. Dočasné úložisko: - stanovenie otváracích hodín 

10. Schválenie ponúk IT služieb – Alexander Horváth 

- Smartcore 

11. Odkúpenie pozemku – Kulišev 

12. Odkúpenie VO a OK od p. Tánczosa 

13. Verejné osvetlenie – oboznámenie s ponukami 

14. Úhrada nájomného za pohostinstvo 

15. Vymenovanie riaditeľky škôlky 

16. Nájomná zmluva – JohancsikováHajnalka 

17. Záver 

 

 

K bodom 1.,2. Otvorenie zasadnutia, Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

Rokovanie OZ  otvorila starostka obce.  Privítala všetkých prítomných. Starostka konštatovala 

že počet  prítomných poslancov je 7 a OZ je uznášania schopné. 

Obecné zastupiteľstvo:  7 (Ing. Bohumel, Eššek, Johancsiková, Lengyel, Nagy, Szabó, Tóth) 

 

schvaľuje 

program rokovania  

Hlasovanie: za: 7 (Ing. Bohumel, Eššek, Johancsiková, Lengyel, Nagy, Szabó, Tóth) 



                       proti : 0 

                       zdržal sa: 0 

 

Overovatelia zápisnice: Attila Szabó 

                                         Juraj Eššek 

 

Zapisovateľka: Katarína Jamborová 

 

 

Bolo prijaté uznesenie č. Pl –  9/2019 , ktoré tvorí súčasť tejto zápisnice. 

 

K bodu 3. Návrh na schválenie rozpočtu na rok 2019 

Hlavný kontrolór Štefan Radics predniesol svoje  stanovisko k návrhu rozpočtu obce Hubice 

na rok 2019 s výhľadom na roky 2020-2021. Hlavný kontrolór konštatoval, že tento rozpočet 

sa môže zmeniť počas roka a navrhol schválenie rozpočtu na rok 2019. 

 

Obecné zastupiteľstvo: 

berie na vedomie 

stanovisko hlavného kontrolóra k rozpočtu na rok 2019 s výhľadom na roky 2020-2021. 

 

schvaľuje  

predložený rozpočet obce Hubice na rok 2019 ktorý tvorí prílohu zápisnice 

 

Hlasovanie: za 7 (Ing. Bohumel, Eššek, Johancsiková, Lengyel, Nagy, Szabó, Tóth) 

 

                     proti : 0 

 

                    zdržal sa: 0 

 

Bolo prijaté uznesenie č. Pl-10/2019, ktoré tvorí súčasť tejto zápisnice. 

 



K bodu  4. Vymenovanie zástupcu starostu 

Starostka obce  Mária Horváthová za zástupcu starostu obce navrhla p.  Attilu Szaba. 

 

Obecné zastupiteľstvo: 

schvaľuje 

návrh starostky na post zástupcu  starostu obce Attilu Szaba 

 

Hlasovanie: 

                               za : 7 (Ing. Bohumel, Eššek, Johancsiková, Lengyel, Nagy,  Tóth) 

                               proti : 0 

                               zdržal sa: 1 (Szabó) 

 

Bolo prijaté uznesenie č. Pl –11/2019, ktoré tvorí súčasť tejto zápisnice. 

 

K bodu  5. Určenie komisii – Finančná, stavebná 

Starostka obce vyzvala poslancov aby sa dohodli na určení mien do komisii finančná, 

stavebná .Navrhla nasledovných poslancov za  členov :Juraj Eššek, Juraj Lengyel 

Obecné zastupiteľstvo: 

schvaľuje 

členov z rady poslancov: Juraj Eššek, Juraj Lengyel 

 

Hlasovanie: 

                       za: 7 (Ing. Bohumel, Eššek, Johancsiková, Lengyel, Nagy, Szabó, Tóth) 

                       proti :  0                                   

                       zdržal sa: 0   

 

Bolo prijaté uznesenie č. Pl –  12/2019 , ktoré tvorí súčasť tejto zápisnice.     

Verejný poriadok, životné prostredie 



Starostka navrhla   členov do komisii verejný poriadok a životné prostredie p.Ing Ľuboš 

Bohumel, Ján Tóth 

Obecné zastupiteľstvo: 

schvaľuje 

členov z rady poslancov: Ing. Ľuboš Bohumel, Ján Tóth 

 

Hlasovanie: 

                       za :7 (Ing. Bohumel, Eššek, Johancsiková, Lengyel, Nagy, Szabó, Tóth) 

 

                       proti :  0                                   

 

                       zdržal sa:  0   

 

Bolo prijaté uznesenie č. Pl –  13/2019 , ktoré tvorí súčasť tejto zápisnice.     

 

 Školstvo, kultúra a šport 

Starostka navrhla  do komisii školstvo,kultúra a šport p Johancsikovú a p. Nagya 

Obecné zastupiteľstvo: 

schvaľuje 

členov z rady poslancov: Dana Johancsiková, Blažej Nagy 

 

Hlasovanie:  
                     za: 7 (Ing. Bohumel, Eššek, Johancsiková, Lengyel, Nagy, Szabó, Tóth) 

 

                     proti :  0 

 

                     zdržal sa: 0 

 

Bolo prijaté uznesenie č. Pl –  14/2019 , ktoré tvorí súčasť tejto zápisnice.     

 

Ochrana verejného záujmu 

Starostka navrhla aby sa poslanci zvolili medzi sebou členov do komisii na  ochranu 

verejného záujmu.Poslanci sa informovali čo sa rozumie pod názvom ochrana verejného 



záujmu.Starostka im vysvetlila že sa to týka kontrole  majetkového priznania, keby došlo 

k stretu záujmu.  Členovia komisii budú: Attila Szabó a Ján Tóth. 

Obecné zastupiteľstvo: 

schvaľuje 

členov z rady poslancov: Attila Szabó, Ján Tóth 

 

Hlasovanie: 

                      za 7 (Ing. Bohumel, Eššek, Johancsiková, Lengyel, Nagy, Szabó, Tóth) 

                      proti : 0 

                      zdržal sa: 0 

 

Bolo prijaté uznesenie č.15/2019, ktoré tvorí súčasť tejto zápisnice. 

 

6- Určenie odmien: - zástupcu starostu 

- poslancov 

- zapisovateľa 

Starostka navrhla odmenu pre zástupcu starostu na 35 eur, poslancom 30 eur a zapisovateľa 

30 eur. Zástupca starostu p.Szabo navrhol jednotnú odmenu, aby každý dostal za odmenu 30 

eur.Starostka navrhla že zástupcovi starostu môže byť vyplatená ďalšia odmena za splnenie 

mimoriadnychúloh.P. Ing. Ľuboš Bohumel navrhol že sa zriekne odmeny za poslanca. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo: 

schvaľuje  

jednotnú odmenu  30 eur pre zástupcu starostu, poslancov a zapisovateľku 

 

 

Hlasovanie:  
                     za 7 (Ing. Bohumel, Eššek, Johancsiková, Lengyel, Nagy, Szabó, Tóth) 

 

                     proti :  0 



                    zdržal sa:  0 

 

Bolo prijaté uznesenie č.  16/2019 , ktoré tvorí súčasť tejto zápisnice. 

 

 

7.Odmena starostke za používanie: - vlastného mobilného telefónu 

- vlastného osobného auta 

Starostka obce požiadala OcZ o schválenie paušálneho poplatku za používanie vlastného 

mobilného  telefónu a používania vlastného osobného auta pre starostku obce. 

Poslanci sa informovali či by sa nemohlo odpredať osobné auto škodu Felíciu ktorá je 

nevyužitá. P. Tóth konštatoval  že je vo veľmi zlom technickom stave.Dohodli sa že to dajú 

na posúdenie k opravárovi koľko by stála oprava,a keď viac ako auto má hodnotu tak sa to 

odpredá.Starostka informovala poslancov že na auto  Peugeot bude treba kúpiť nové letné 

pneumatiky.Na tomto aute chodia pre obedy pre MŠ. 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje  

mesačnú sumu 30 eur, ako paušálny poplatok na prevádzku mobilného telefónu pre starostku 

obce, a používanie vlastného motorového vozidla. 

 

 

Hlasovanie: 

                     za 7 (Ing. Bohumel, Eššek, Johancsiková, Lengyel, Nagy, Szabó ,Tóth)   

                     proti: 0                                                               

                     zdržal sa: 0 

 

Bolo prijaté uznesenie č.  17/2019 , ktoré tvorí súčasť tejto zápisnice. 

 

8.Rozvrhnutie plánu akcii 

Starostka oboznámila poslancov s plánom akcii  na rok 2019. 



9 marec (sobota) Fašiangový sprievod – pani Johancsiková navrhla , že by to mohli 

zorganizovať poslanci obecného zastupiteľstva. 

7 apríl –lukostrelecká  súťaž- bez poplatku 

Starostka navrhla na apríl vysadenie nových stromov v dedine keďže v apríly  je deň zeme 

a v škôlke rodičia detí navrhli sadenie stromov na dvore okolo škôlky .Oznámila poslancom, 

že v dedine treba vyrezať pár stromov, lebo sú v zlom stave sú nebezpečné pre občanov. 

Miesto vyrezaných stromov by mohli zasadiť nové.Navrhli sadenie nových stromov na 

20.apríla. Pán Nagy sa ponúkol že 1x do mesiaca by mohli zorganizovať s partiou brigádu 

v obci , alebo pomôcť starším občanom. . 

Deň matiek by sa usporiadalo  12.  mája tak ako vždy v kultúrnom dome spolu s privítaním  

novorodencov. 

1. júna –deň deti na futbalovom ihrisku. Cez deň súťaže pre deti a večer táborák. Treba 

osloviť občanov z maďarskej obce Gomba 

22.6 –dostali sme žiadosť na letný festival na pozemku vojenský objekt. 

6-7 Júl –hody- hodové atrakcie 

31.08.-deň obce, zabezpečuje obec v spolupráci so spoločenskými organizáciami na 

športovom ihrisku 

Október – deň dôchodcov – organizuje obec Hubice v miestnom kultúrnom dome 

7 december- Mikuláš 

 

Obecné zastupiteľstvo: 

berie na vedomie 

navrhnutý plán akcii na rok 2019 

 

 

Hlasovanie: 

                      za 7 (Ing. Bohumel, Eššek, Johancsiková, Lengyel, Nagy, Szabó, Tóth) 

                      proti : 0 

                      zdržal sa: 0 

 

Bolo prijaté uznesenie č.  18/2019 , ktoré tvorí súčasť tejto zápisnice 

 



9. Dočasné úložisko: - stanovenie otváracích hodín 

Starostka oboznámila poslancov, že treba stanoviť otváraciu dobu na dočasnom úložisku. 

Poslanci pripomenuli,aby aj v zimnom období  raz do mesiaca -  sobotu  bolo 

otvorené.Dohodli sa že nová otváracia doba bude každú stredu od 13.00- 18.00, a sobotu od 

11.00- 15.00  a to od jari do jesene. 

 

Obecné zastupiteľstvo: 

schvaľuje  

otváraciu dobu dočastného úložiska odpadu nasledovne: od jari do jesene stredu  13.00-18.00, 

sobotu 11.00-15.00 a v zimnom období raz do mesiaca -sobotu 

 

Hlasovanie: 

                     za 7 (Ing. Bohumel, Eššek, Johancsiková, Lengyel, Nagy, Szabo,Tóth) 

                     proti: 0 

                     zdržal sa: 0 

 

Bolo prijaté uznesenie č.192019  , ktoré tvorí súčasť tejto zápisnice. 

 

10. Schválenie ponúk IT služieb – Alexander Horváth 

- Smartcore 

Starostka oboznámila poslancov s ponukami na IT služieby.Alexander Horváth  je súkromná 

osoba, ktorá za svoje služby pýta na 2 hodiny do mesiaca 50 eur.Druhá ponuka firma 

Smartcore,  ktorá  ponúka služby na 8 hodín za  mesiac 60 eur aj zo zálohovaním. Poslanci sa 

jednoznačne dohodli že IT služby pre OCÚ bude robiť firma Smartcore,  ktorá má 

výhodnejšiu ponuku. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie 

predložené cenové ponuky na IT služby od A. Horvátha a od firmy Smartcore 

 



schvaľuje  

 pre OCÚ  IT služby bude poskytovať  firma Smartcore 

 

 

Hlasovanie: 

                      za 7 (Ing. Bohumel, Eššek, Johancsiková, Lengyel, Nagy, Szabo,Tóth)         

                      proti :  0 

                      zdržal sa:  0 

 

Bolo prijaté uznesenie č.  20/2019 , ktoré tvorí súčasť tejto zápisnice. 

 

11. Odkúpenie pozemku – Kulišev 

Poslanci  informovali p. starostku o tom že už to v minulosti bolo schválené že sa ten 

pozemok nepredá ale p. Kulišev to môže používať naďalej.  

 

 

12.Odkúpenie VO a OK od p. Tánczosa 

Starostka informovala poslancov o plány pána Tánczosa, ktorý by chcel odpredať obci 

verejné osvetlenie a kanalizáciu to 1 euro za kus pri verejnom osvetlení. Pri kanalizácii by 

chcel odpredať svoj podiel. Tánczossľúbil, že pri ihrisku vybuduje 1 osvetlenie ktorú ešte 

nesplnil. 

Poslanci sa dohodli že sa to posunie na ďalšie jednanie. 

 

 

 

13.Verejné osvetlenie – oboznámenie s ponukami 

Starostka informovala poslancov o ponuke pána Fitoša  na verejné osvetlenie v obci.Minulý 

rok sa namontovali so dediny 6 ks led  svietidiel na skúšku . P. Bohumel konštatoval aby sa 

neišlo teraz do takýchto projektov obec nemá na to financie. Malo by sa to riešiť aj tak 

s verejnou súťažou. Dohodli sa že sa to odkladá na neurčito. 

 

 



14.Úhrada nájomného za pohostinstvo 

Starostka Mária Horváthová informovala všetkých prítomných o nezaplatení  nájomného za 

pohostinstvo 4 mesiace . Poslanci navrhli aby mu bola poslaná výzva na úhradu nájomného 

do konca februára. V opačnom prípade bude rozviazaná zmluva o prenájme priestorov v KD. 

 

Obecné zastupiteľstvo: 

berie na vedomie 

informáciu pani starostky o nezaplatení nájomného za nebytové priestory (pohostinstvo) v KD 

za 4 mesiace. 

schvaľuje 

poslanie výzvy na zaplatenie dlžnej sumy do 28.2.2019 

 

Hlasovanie: 

                      za 7 (Ing. Bohumel, Eššek, Johancsiková, Lengyel, Nagy, Szabo,Tóth)         

                      proti : 0 

                      zdržal sa:  0 

 

Bolo prijaté uznesenie č. 21/2019  , ktoré tvorí súčasť tejto zápisnice. 

 

15.Vymenovanie riaditeľky škôlky 

Starostka oznámila že od 2016 nemá naša obec vymenovanú riaditeľku v MŠ. Bolo navrhnuté 

p. učiteľke Igenyesovej,aby si urobila atestáciu a môžebyť vymenovaná za riaditeľku MŠ. Do  

septembra  musí urobiť skúšky v opačnom prípade budú musieť prijať  novú  učiteľku 

s ukončenou atestáciou na funkciu riaditeľky MŠ . P. Igenyesová oznámila, že potrebuje čas 

na rozmyslenie a svoje rozhodnutie oznámi do konca januára. 

 

Obecné zastupiteľstvo: 

berie na vedomie 

podané informácie ohľadom riaditeľky MŠ 

 



 

Hlasovanie: 

                     za 7 (Ing. Bohumel, Eššek, Johancsiková, Lengyel, Nagy, Szabo,Tóth)         

                     proti : 0 

                     zdržal sa:0 

 

Bolo prijaté uznesenie č.  22/2019 , ktoré tvorí súčasť tejto zápisnice. 

 

16.Nájomná zmluva – JohancsikováHajnalka 

Starostka oznámila, že pani Johancsiková od septembra 2018 nemá platnú zmluvu .Podala 

žiadosť na predlženie nájomného za nebytové priestory. Dohodli sa , že sa jej predlží zmluva 

na 3 roky od 1. februára  2019. 

 

Obecné zastupiteľstvo: 

berie na vedomie 

informáciu pani starostky a podanú žiadosť p. Johancsikovej o predlžení nájomnej zmluvy za 

nebytové priestory 

schvaľuje 

predlženie nájomnej zmluvy za nebytové priestory pre H. Johancsiková od 1.02.2019 do 

31.12.2021 

Hlasovanie:  

                     za 7 (Ing. Bohumel, Eššek, Johancsiková, Lengyel, Nagy, Szabo,Tóth)         

                     proti :0 

                     zdržal sa: 0 

 

Bolo prijaté uznesenie č. 23/2019 , ktoré tvorí súčasť tejto zápisnice. 

Diskusia 

P. Tóth sa informoval,že ako to je s parkovacím miestom pre nájomníkov bytovky č 

347,konštatoval že každý byt by mal mať jedno parkovacie miesto, keďže ide o sociálne byty 



a je tam strašný problém s parkovaním. Vedľa je cintorín a keď sa koná pohreb nemajú kde 

parkovať. Bolo spomenuté že by sa im to malo dať do zmluvy, na jeden byt jedno parkovacie 

miesto. Pri cintoríne bude treba spevniť plochu na parkovanie, a teba označiť ktoré 

parkovacie miesta patria k bytovému domu a ktoré pre návštevníkom cintorína. 

Pri ihrisku sa bude robiť cesta  ktorá bude stáť 3000 eur. Je to v štádiu riešenia. 

Pán Tóth navrhol zvýšiť daň za nehnuteľnosti o pár centov a tak by mohla obec vyzbierať 

viac peniazov. Jednoznačne s tým poslanci nesúhlasili 

Na projektovú dokumentáciu p. Hajdú poslala cenová ponuku.Starostka sa informovala či by 

sa nemohla dokončiť z vnútra hasičská zbrojnica svojpomocne aby sa mohla dokončiť 

čímskôr.  

K bodu 17. Záver 

Starostka poďakovala všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené o 19h 55 min. 

 

V Hubiciach dňa 04.02..2019 

 

                                                                                  ............................................................... 

                                      Mária Horváthová- starostka  obce 

 

Overovatelia : Attila Szabó............................................................ 

Juraj Eššek............................................................ 

 

 


